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抽油煙機免費保⽤條款

1.本產品只供家居使用。如產品被使用於非家居環境，包括商業，工業，或其他用途，本公司均不提
供免費保用。

2.在家居環境正常使用下，自購買日起保用一（1）年。免費保用只在香港特別行政區範圍內有效。
3.不論是否在免費保用期內，本公司不提供長洲、坪洲、南丫島及大嶼山（東涌及愉景灣除外）等離
島地區，以及需持禁區紙進入之地區的上門維修服務。此外，東涌、愉景灣及馬灣的用戶需繳付維
修人員交通費用，方可安排上門服務，具體金額將另行報價。

4.任何電子組件及零件，均只保用一（1）年。
5.本公司只就產品之效能做保用。所有消費性零件部件包括燈泡，防煙擋，油杯，外殼，扇葉保護
網，燈片及其他未述及的消費性零件部件，均不保用。

6.在免費保用期內，在正常使用的情況下，產品發生故障，本公司免費上門維修及供應零件。
7.如果發生摩打自身燒壞，用戶可要求本公司安排更換。本公司將免費提供摩打。但如果免費保用期
已滿，則用戶需支付服務人工費用。這項服務僅限於產品仍通常在家居環境中正常使用的情況下才
提供。

8.因非正常使用引起之故障，包括：使用不當，安裝不當，人為損壞，外力破壞或天災地變等，均不
在免費保用範圍之內。本公司有全權判定故障是否屬於非正常使用，顧客不得異議 。

9.用戶行使免費保用時，必須先當面向本公司維修員出示購買有關產品之發票，方可享用免費保用。

Terms of Warranty for Range Hoods
1. This product is for home use only. If  the product is used in non-domestic environments, including commercial, industrial, or other 

purposes, the Company does not provide free warranty.
2. Under normal use in the home environment, enjoy free warranty for one (1) year from the date of  purchase. The free warranty is 

valid only within the Hong Kong Special Administrative Region.
3. Regardless of  whether the product is within the free warranty period, our company does not provide on-site repair services for 

Outlying Islands including Cheung Chau, Peng Chau, Lamma Island, and Lantau Island (except Tung Chung and Discovery Bay), as 
well as areas requiring restricted area permits. Additionally, customers in Tung Chung, Discovery Bay, and Ma Wan will be required 
to pay technician transportation fees for on-site service, with specific charges to be quoted separately.

4. Only one (1)  year free warranty for electronic components and parts.
5. The Company only guarantees the effectiveness of  the product. All consumable parts including bulbs, smoke guards, oil cups, 

housings, fan protection screens, light panels and other consumable parts are not covered.
6. Within the free warranty period, in the case of  normal use, the company shall provide free home repair services and supply parts 

while product failure occurs.
7. If  motor self  burnout occurs , customer can ask the company to arrange for replacement. The company will provide the motor 

free of  charge, but service fee will be charged against the customer if  free warranty is expired. This service is provided only if  the 
product is usually in normal use in home environment.

8. Failure due to abnormal use, including: improper use, improper installation, man-made damage, external damage or natural 
disasters, etc., are not within the scope of  free warranty. The Company has the sole discretion to determine whether the failure is 
due to abnormal use, the customer shall not object.

9. While exercising free warranty, customer must first provide the original copy of  purchase invoice to the company's maintenance 
personnel upon their arrival to the domestic address.
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3.抽油煙機安裝于爐面之正上方。(圖1-2)
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按鍵圖⽰說明：

˙照明燈為單獨操作開關
˙按壓任⼀速度鍵可開啟運轉；欲停⽌運轉，按壓關機鍵即可。

關機中速 低速⾼速照明燈

圖2-1

吊鐵鑰匙孔

吊鐵固定孔1.打開紙箱檢視保證書、說明書、風管座等附

  屬配件是否齊全。

2.安裝前先接上電源操作開關上之各項功能是

  否正常(馬達運轉、照明)。

3.在已選定的安裝位置上，以1/4"鑽頭鑽孔，

  將孔塞(俗稱塑膠栓)塞入孔內，並於配合吊

  鐵鑰匙孔之孔位鎖上木螺釘，懸掛後，必需

  於吊鐵固定孔處再鎖上一螺釘與牆壁固定。

  (圖2-1)

4.調整機體兩側之掛鉤(吊鐵)，將機體懸掛於

  木螺釘上。(圖2-2)

5.懸掛後，機體要保持一定水平。(安裝原則

  裡第3項已敘述)

6.排風管之安裝位置：(選擇性配備，本機不

  含風管等配備)

  1)排風管於爐面正對窗戶之安裝：(圖2-3)

    敲一下方玻璃，安裝一塊穿有彎管大的

    合板，排風管由此穿出，不得損壞璧面。

  2)爐面不鄰近窗戶時：

    A.選擇最近爐面，可通向室外之窗戶，

      裝設排風管穿窗而出。

    B.或選最進爐面，可通向室外之牆壁(非

      隔間牆壁)打洞，裝設排風管穿牆而出。

7.鑽穿牆洞：(圖2-4)

  1)先量好彎管正對牆面位置。

  2)然後在璧面畫好鑽洞範圍，再使用電鑽

    鑽穿牆壁。

  3)鑽洞時應要留意牆壁結構和資料，切勿

    破壞牆洞以外之璧面。

8.裝設排風管：(圖2-5)

  將排風管之一端套入合適之風管座，並將

  風管座端固定於機體出風口及排風管另一

  端固定於排氣孔上。

註：有關排風管之裝設，以上說明僅供參考

    ，施工需請專業人員處理或洽代理商。
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Too many windows and doors
would cause air convection.

Keep machine in level position

1. Too many windows and doors surrounds machine will 
cause air convection, worsening good performance of  
wind-exhaust (Fig1-1).

2. There shere be adequate ventilation of  room when 
the range hood is used with appliances burning gas 
or other fuels at the same time.

3. Machine shall be installed on frontal upper side of  
cooking area (Fig1-2).

4. After installation, machine shall be kept in horizontal 
position, otherwise grease in oil collectors (either 
round or square ones) will be going to lower side and 
pouring out of  collectors (Fig1-3).

5, Distance between exhaust vent and machine shall be 
suitable so it can avoid air flow going inside of  pipe 
to affect good efficiency of  wind exhaust.

6. It's suggested to 70-80cm height between cooking 
surface and ver tical front of  machine (Fig1-4).

7. Exhaust vent must not be discharged into aflue which 
is used for exhausting fumes from appliances burning 
gas or other fuels.

1. Open packing car ton to check warranty card, instruction 
booklet, pipe adapter and so for th accessories are not lost.

2. Before installation, check every functions of  switching are 
going well condition (such as motor running, illumination).

3. Select suitable position for installation, drilling hole on the 
wall by useing ¼"thread bit and put screw lock in side the 
hole to fit wooden screw with matching hanging hole. Hang 
machine onto screws and the fixing holes must be screwed 
on the wall (Fig2-1).

4. Adjust hangers of  both sides, hang on machine onto 
wooden screw. (Fig2-2)

5. After machine is equipped, always keeps hine body in 
horizontal status (same as front mentioned point 1.).

6. Installation position of  Exhaust Vent:
1) Exhaust vent is located on front of  cooking surface 

(Fig2-3). Knock out one pieceof  glass, pywood is fitted 
to exhaust pipe to go through.

2) Never damage the wall. Cooking surface do not close to 
window.
A. Select the window is nearest to cooking surface, 

connect exhaust pipe to go through window to 
outdoor.

B. Select the wall is nearest to cooking surface, drill hole 
on the wall to connect exhaust pipe to outdoor.

7. Drill a Hole on the Wall (Fig2-4):
1) Measuring the position of  elbow is on front of  wall.
2) Circling the drilling range on the wall, use drill to dig a 

hole.
3) When drilling hole, be careful of  wall construction and 

material in avoiding to damage other wall surface.
8. Installation of  Exhaust Pipe (Fig2-5)

Inser t one side of  exhaust pipe to the adapter fitted on the 
top vent of  machine. Then, another side of  pipe is fitted to 
go through exhaust hole.

Note and Importance: All the installation has to be 
done by a qualified person in 
accordance with instructions 
mentioned in this booket. Please 
always contact the depar tment of  our 
agent if  you have any qusetions.
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Fig 2-5
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Fixing hole
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  將排風管之一端套入合適之風管座，並將

  風管座端固定於機體出風口及排風管另一

  端固定於排氣孔上。

註：有關排風管之裝設，以上說明僅供參考

    ，施工需請專業人員處理或洽代理商。
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disasters, etc., are not within the scope of  free warranty. The Company has the sole discretion to determine whether the failure is 
due to abnormal use, the customer shall not object.

9. While exercising free warranty, customer must first provide the original copy of  purchase invoice to the company's maintenance 
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